
    حاج قاسم سلیمانی نه تنها از اسلام بلکه از همه امت اسلامی همواره دفاع
میکرد

  

امام جمعه اهل سنت کرمانشاه اظهار داشت: عظمت و بزرگی سردار بزرگ اسلام، حاج قاسم سلیمانی به

اندازه ای بود که دشمنان کینه توز اسلام دوام نیاوردند و ایشان را به درجه رفیع شهادت رساندند و

بیش از پیش سبب بزرگی این مرد آسمانی شدند.

به گزارش روابط عمومی مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی، ماموستا عبدالرحمن مرادی  امام جمعه اهل سنت

کرمانشاه در  وبینار بزرگداشت مردآسمانی(2) به همت معاونت امور ایران مجمع جهانی تقریب مذاهب

اسلامی برگزار شد، اظهار داشت: جهاد و یکپارچگی، دوری از اختلاف و تفرقه از دستورات خداوند متعال

است. خداوند در آیات متعددی بر این موضوع تاکید دارد که اهل تفرقه نباشید چراکه نتیجه آن چیزی جز

سستی نیست و قدرت خود را از دست خواهید داد و دشمنان بر شما پیروز خواهند شد.

وی افزود: ما میدانیم که در طول تاریخ بشریت حکومتهایی بودند که مردم را مورد ظلم و ستم قرار

داده اند و ما همیشه نماد ظلم و زور را در تاریخ به فرعون نسبت داده ایم.



ماموستا مرادی تصریح کرد: امروز در دورانی زندگی میکنیم که فرعونیانی وجود دارند که به ملت ها و

جوامع بشری ظلم، جور و ستم روا میدارند و آنان را ناعادلانه به قتل میرسانند. همچنین باید

بدانیم که این مسئله تا روز قیامت ادامه دارد و دشمنان در پی ایجاد ظلم و جور هستند. از طرفی

مستکبرین هم باید بدانند که زمانیکه در راه ظلم و نابودی گام برمیدارند با فرعون محشور میشوند.

امام جمعه اهل سنت کرمانشاه خاطر نشان کرد: استکبار جهانی در راس آن آمریکای جنایتکار، همواره در

نظر دارند که امت اسلامی را متفرق کنند، ما در عراق، افغانستان، سوریه و... میبینیم که چه

جنایاتی را در این کشورها رقم زده اند.

امام جمعه اهل سنت کرمانشاه با بیان اینکه امروز متاسفانه امت اسلامی متفرق شده است و هرکدام از

این امت برای خود عزتی را خواهان هستند از کشورهای استعمارگر طلب میکنند، تصریح کرد: آنها باید

بدانند که عزت دست خداوند است و اگر آن را از غیر خدا بخواهند خوار و ذلیل میشوند. اگر ما امت

اسلامی از خداوند اطاعت کنیم عزت از دست رفته ما باز میگردد.

وی در همین خصوص ادامه داد: اگر ما در یک جبهه قرار گیریم و بنیان مرصوص باشیم و علیه کفار جهانی

قیام کنیم قطعا نمیتوانند اسلام و جامعه اسلامی را نابود کنند.

ماموستا مرادی خاطر نشان کرد: دشمنان همواره در پی این مسئله هستند که راه خدا را سد کنند و

اجازه ندهد که مردم خداپرست باشند؛ اما نتیجه ای در این مسیر نمیگیرند. در لبنان، عراق، سوریه و

... امت اسلامی به برکت اتحاد و وحدت و به برکت جبهه مقاومت همه نقشه های دشمنان را نقش برآب کرده

اند و آنان مغلوب کرده اند.

امام جمعه اهل سنت کرمانشاه تصریح کرد:  همه ما مسلمانان چه شیعه، اهل سنت، لر، بلوچ و... امت

واحده هستیم. در جهان هرکجا مسلمانی وجود داشته و نیاز به کمک داشته باشد باید به کمک او بشتابیم

و به فریاد مظلومان جهان برسیم و از دست متجاوزین آنان را نجات دهیم.

وی با تاکید بر اینکه همه مسلمانان امروز وظیفه دارند به قرآن بازگردند و نیرو و قوای خود را

تجهیز کنند تا به دفاع از دین اسلام بپردازند، تصریح کرد: دشمنان از اتحاد مسلمین به شدت میترسند

و از سردارانی همچون حاج قاسم سلیمانی واهمه دارد.



ماموستا مرادی با بیان اینکه حاج قاسم سلیمانی نه تنها از اسلام بلکه از همه امت اسلامی در طول عمر

خود دفاع کرد، اظهار کرد: این شهید بزرگوار از همه مظلومینی که مورد ظلم و ستم قرار گرفته بودند

حمایت میکرد و جبهه کفر را به چالش میکشید و عزت را به آنان بازگرداند.

امام جمعه اهل سنت کرمانشاه اظهار کرد: ما با پیروی از راه شهید حاج قاسم سلیمانی میتوانیم به

افق های روشنی در اسلام دست یابیم.

وی در پایان گفت: عظمت و بزرگی سردار بزرگ اسلام، حاج قاسم سلیمانی به اندازه ای بود که دشمنان

کینه توز اسلام دوام نیاوردند و ایشان را به درجه رفیع شهادت رساندند و بیش از پیش سبب بزرگی این

مرد آسمانی شدند.
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